

§ 1 **Mötets öppnande**

Gabriel Andersson(Ordförande) öppnar mötet klockan 12:00

§ 2 **Närvarande**

Gabriel Andersson (Ordförande)
Mikael Malmqvist (Vice Ordförande)
Jonathan Thunberg (Kassör)
Victor Nilsson (Sekreterare)
Lovisa Jäberg (Socialt ansvarig och SAMO)
Björn Berquist (Masteransvarig)

§ 3 **Val av mötets ordförande**

Gabriel Andersson väljs som mötets ordförande.

§ 4 **Val av mötets sekreterare**

Victor Nilsson väljs som mötets sekreterare.

§ 5 **Val av mötets justerare tillika rösträknare**

Jonathan väljs som mötets justerare tillika rösträknare.
Lovisa väljs som mötets justerare tillika rösträknare.

§ 6 **Adjungeringar**

Föreligger ej.

§ 7 Uppföljning

- Köpa in multipla iZettles. Än så länge säger vi nej, det kan finnas bättre alternativ för en föreningar med många organ såsom sektionen. Tuna kollar på dessa innan Halloween-sittningen.
- Studenter till kommande lunchföreläsningar är lösade.
- Uppförandepolicy till LaTeX, inte klart än.
- Bilder till glasskåp är klara, så långt som vi har bilder.
- FruktIT har 1 månad uppsägningsdatum kvar. Efter det tar vi tag i detta, vilket lär bli läsperiod 2. Om det behövs innan löser vi det själva.
- Försvunna paraplyn - inga paraplyställ på IKEA, men P.R.I.T. kollar upp.
- Arbetsgrupper - inget intresse än så länge. Vi kan behöva en reklamdrive på tredje-årnas FB eller liknande. Inte heller något intresse för IT-veckan.
- Folk till programråd: En från SE, ingen från ID. Ingen från kandidaten än.

§ 8 Meddelanden

Föreligger ej

§ 9 Diskussionspunkter

- Budget och verksamhetsplan
 - Mindre pengar än tidigare år finns, men det är på gång.
- Förfrågan ang. tidigare äskning om klättring. Hur mycket pengar kan de få?
 - Tuna förtydligare till vederbörande.
- Revisorerna vill frontas lite mer, Tuna får fria händer att PR:a.
- Sektionsmötet
 - Utöver standard:
 - Inga motioner än
 - Två från P.R.I.T., angående RustIT, samt att måla IT-märket ist. för smurfarna.
 - Proposition/diskussion från vår sida om sektionströja. Vi förbereder en proposition om sektionen är positivt inställd.
- Varför mailar vi inte om sektionsmötet?
 - Ingen särskild anledning. Vi borde börja maila också. Diskussion med PL om detta på nästa möte.
- Mer PR på engelska
 - Styrelsen och FKIT är dåliga på att informera om arrangemang på engelska. Vi borde påminna om detta.
- Stadgar och liknande finns inte på engelska.
 - De borde inte göra det av juridiska skäl

**Teknologsektionen Informationsteknik, Chalmers
Styrelsemöte 2015-09-25, Hubben 12:00**

- Trivoc kan skriva en disclaimer om detta på dokumentetsida.
- chalmers.it på engelska?
 - Kanske? Tarvar mer diskussion, framförallt med digIT
- Äskningar
 - Raspberry PI till en infoskärm ovanpå ölkylan, med tillbehör (sladdar och dylikt). Kolla av med TV-avgifter och liknande, men annars godkänns äskningen utan större omsvep.
 - Nytt nätverkskort för HubbIT är vettigt. Används av stor del av sektionen. Äskningen godkänns utan omsvep.
 - Stege till P.R.I.T. en 4 meter stega är lite väl mycket, om den längden bara behövs till banderollen. Kanske vill de betala en del av summan själva?
- Mail till gamla alumner: det är på gång, men tar lite tid.
- IT-studmailen angående Anettes avtackning skickas direkt efter mötet.
- Motionsluncher: Kul koncept - luncher som det skrivs motioner på, där styrIT är tillgängliga för att komma med input angående motioner. Vi informerar om detta på chalmers.it och FB. Månda
- Förslag på insamling till en present till Anette, för att undvika 100+ blombuketter.
 - Tuna tar hand om en snabb insamling.
- Mötesstruktur
 - Vi hinner inte med allt som dyker upp. Vad göra?
 - Införa ett extra möte varannan vecka på måndagar då det inte är PL-möte.
- Kvartssamtal med kommittéerna - låter som en bra grej.
 - Även en M⁶ internt för teambuilding.
- Inspiring för förstaårsstudenterna för att informera om sektionens mötet
 - Bra PR, vi försöker hitta en tid.

§ 10 Mötets avslutande

*Nu är det slut för idag *klappklapp**

*Tack och adjö för idag *klappklapp**

Tänk vad dagen gått fort

Tänk så mycket vi gjort

*Men nu är det slut för idag *klappklapp**

**Teknologsektionen Informationsteknik, Chalmers
Styrelsemöte 2015-09-25, Hubben 12:00**

Gabriel Andersson avslutar mötet 13:07

Gabriel Andersson
Mötets ordförande

Victor Nilsson
Mötets sekreterare

JUSTERARE
Mötets justerare

JUSTERARE
Mötets justerare



Sökande

För- och efternamn på den sökande eller kommitté-/föreningsnamn om äskningen kommer från ett organ inom sektionen.

Namn: _____

Ansvarig för äskningen

Namn: _____

Telefon: ... _____

Mail: _____

Motivering

Budget

Artikel	Utgift
	Total:

Ort och datum: _____

Signatur firmatecknare: _____

Namnförtydligande: _____



Sökande

För- och efternamn på den sökande eller kommitté-/föreningsnamn om äskningen kommer från ett organ inom sektionen.

Namn: _____

Ansvarig för äskningen

Namn: _____

Telefon: ... _____

Mail: _____

Motivering

Budget

Artikel	Utgift
Total:	

Ort och datum: _____

Signatur firmatecknare: _____

Namnförtydligande: _____



Sökande

För- och efternamn på den sökande eller kommitté-/föreningsnamn om äskningen kommer från ett organ inom sektionen.

Namn: _____

Ansvarig för äskningen

Namn: _____

Telefon: ... _____

Mail: _____

Motivering

Budget

Artikel	Utgift
Total:	

Ort och datum: _____

Signatur firmatecknare: _____

Namnförtydligande: _____